
PROTOKÓŁ Nr V/07
z V posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 marca 2007 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900, 
zakończyła się o godz.1425

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia V sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Ks.Marian  Węsak  –  Proboszcz  Parafii  Rzymsko-Katolickiej  p.w.  Przemienienia 
Pańskiego w Mielniku w imieniu rady parafialnej i własnym zaprosił wszystkich obecnych 
na sesji do udziału w mszy świętej i programie słowno-muzycznym przygotowanym przez 
młodzież szkolną z okazji II rocznicy śmierci papieża Jana Pawła II. Msza i występ młodzieży 
odbędzie się w dniu 2 kwietnia 2007r. o godz.1830 w ruinach kościoła przy Górze Zamkowej.
Ksiądz proboszcz złożył wszystkim życzenia świąteczne i życzenia spokojnych i owocnych 
obrad.

Pan Przewodniczący podziękował za zaproszenie i życzenia 

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący zaproponował uzupełnienie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powiadomienia  Skarbnika  Gminy  oraz  Sekretarza 
Gminy o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego.

2. Sprawozdanie z wykonania uchwały za 2006r. uchwały nr IV/21/03 Rady Gminy  
Mielnik z dnia 20 marca 2003r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i  
obciążania  nieruchomości  gruntowych  oraz  ich  wydzierżawiania  lub  najmu  na 
okres dłuższy niż 3 lata.
Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  wprowadziła  do  porządku 

obrad V sesji Rady Gminy następujące punkty :
1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powiadomienia  Skarbnika  Gminy  oraz  Sekretarza 

Gminy o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego.
2. Sprawozdanie z wykonania uchwały za 2006r. uchwały nr IV/21/03 Rady Gminy  

Mielnik z dnia 20 marca 2003r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i  
obciążania  nieruchomości  gruntowych  oraz  ich  wydzierżawiania  lub  najmu  na 
okres dłuższy niż 3 lata.
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Ustalony porządek obrad V sesji Rady Gminy brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy  na  prace  

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do  
rejestru  zabytków  położonych  na  terenie  Gminy  Mielnik  nie  stanowiących  jej  
własności.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  dofinansowania,  dokształcania  i  
doskonalenia zawodowego nauczycieli  szkół prowadzonych przez Gminę Mielnik w 
2007r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy oraz Sekretarza Gminy 
o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego.

10. Pozyskanie  i  wykorzystanie  środków  pozabudżetowych  w  latach  2003-2006  na 
realizację zadań gminnych.

11. Sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych za 2006r.

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku za  
2006r.

13. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za 2006r.
14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Gospodarki Odpadami.
15. Ocena realizacji regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Mielnik.
16. Sprawozdanie z wykonania za 2006r. uchwały nr IV/21/03 Rady Gminy Mielnik z dnia  

20  marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  
nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3  
lata.

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
18. Wolne wnioski.
19. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest wyłożony na sali 
obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną do niego zgłoszone uwagi lub poprawki, zostanie on 
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan  Wójt  Gminy  przedstawił  informację  ze  swojej  pracy  w  okresie  między  sesjami. 
Poinformował, między innymi, o następujących sprawach :
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● odbył sie przetarg na drogę gminną w Sutnie (tzw. Mętniankę) za sumę około 150 
tys.zł.

● odbył sie przetarg na II etap budowy drogi Radziwiłłówka-Grabarka, z Końskich Gór 
do Grabarki, za sumę 337 tys. zł.

● odbył się przetarg na część drogi Osłowo-Moszczona Król. (od Osłowa do lasu) za 
sumę 110 tys.zł.

● po zimie pojawiły się pewne rzeczy do naprawy – jest to przeciek w Niemirowie i 
zaplecze sportowe przy stadionie.

● uczestniczyliśmy w targach turystycznych w Białymstoku, gmina samodzielnie brała 
tam  udział  (wykupiliśmy  miejsce).  Na  targach  prezentowało  się  Stowarzyszenie 
Agroturystyczne ”Puszcza” z Mielnika.

Do punktu 5.

Interpelacja nr 7/07 Pani Marii Boguszewskiej
Zbliża się okres prac polowych. Rolnicy są zaniepokojeni stanem dróg dojazdowych do pól. 
Jest  to droga odchodząca od ulicy Piaskowej,  w lewo, przy posesji  Państwa Łucewiczów. 
Niezwłocznej naprawy wymaga odcinek drogi, gdzie są głębokie doły i nierówności.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 8/07 Klubu Radnych “Wspólnota Gminy Mielnik” zgłoszona przez Pana 
Adama Tobotę
Szanowny Panie Wójcie! Klub Radnych “Wspólnota Gminy Mielnik” zgodnie z ustawą z 
dnia 31 stycznia 1980 roku o godle, barwach i hymnie Rzeczypospolitej oraz o pieczęciach 
państwowych i zapisem z art.5 pkt 2 tejże ustawy mówiący, że “Każdy ma prawo używać 
barw Rzeczypospolitej w szczególności w celu podkreślenia znaczenia uroczystości świat lub 
innych wydarzeń....” zwraca się z propozycją aby ulice: Brzeska, Królewska, Plac Kościuszki 
i  Bugowa, czyli  główne ulice  siedziby gminy tj.  miejscowości  Mielnik,  były w dni świąt 
narodowych dekorowane flagami barw Rzeczypospolitej i Unii Europejskiej.
W minionej przeszłości ulice siedziby gminy były dekorowane czerwonymi flagami z okazji 
1 Maja.  Dziś możemy zaznaczyć  naszą radość z odzyskanej  wolności i  przyczynić  się do 
tego, że miejscowość, w te szczególne dni, nabierze odświętnego charakteru. Proponujemy, 
by dekorowanie ulic dotyczyło dni 3-Maja, 15 sierpnia i 11 Listopada.
Obecnie gdy funkcjonuje już Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej organizacja tego nie 
powinna być kłopotliwa.
O odpowiedź prosimy na piśmie.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 9/07 Pana Adama Toboty
Szanowny Panie Wójcie! Z niepokojem obserwuję od kilkunastu już lat jak rzeka Bug w 
okresie wiosennym podmywa i  urywa brzeg. Po stronie gminy Mielnik.  W sposób wręcz 
zastraszający  wody rzeki  czynią  to  na  odcinku zwanym “Trojan”.  Z  mojej  obserwacji,  z 
ostatnich lat, wynika, że czynnikiem przyśpieszającym ten proces są zachowania wędkarzy 
biorących  udział  w  zawodach  wędkarskich  odbywających  się  na  tym  odcinku  rzeki. 
Wędkarze  w celu  stworzenia  wygodnego  siedziska  podczas  wędkowania  naruszają  darń  i 
brzeg kopiąc szpadlami siedziska. Jesienią ubiegłego roku takich dołów wykopanych przez 
wędkarzy, na odcinku 500 metrów, naliczyłem 42. Obecnie większość z nich opadła juz w 
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nurty rzeki. Wykopane na brzegu siedziska przez wędkarzy naruszają naturalna strukturę i 
tworzą dogodne warunki do podmywania brzegu przez nurt rzeki. W obecnym roku ubyło już 
ponad  30  cm  brzegu.  Pogłębiający  się  z  roku  na  rok  wymywany  zakręt  Bugu  grozi  w 
przyszłości zmianą koryta rzeki i odcięciem sporej części łąk należących do mieszkańców 
Osłowa i Mielnika. W związku z tym mam kilka pytań:

1. Czy jest możliwe zwrócenie uwagi organizatorom zawodów, by nie dewastowali linii 
brzegowej rzeki Bug.

2. Czy  jest  możliwa  kontrola  tego  odcinka  brzegu  w  trakcie  trwania  zawodów 
wędkarskich?

3. Czy wójt planuje podjąć, wspólnie z zarządzającym rzeką, działania zmierzające do 
zabezpieczenia  brzegu  rzeki  Bug,  w sposób  wskazany  przez  specjalistów,  na  tym 
podmywanym przez wody rzeki zakręcie?

O odpowiedź proszę na piśmie.
(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 10/07 Pana Adama Toboty
Szanowny Panie Wójcie! Gmina Mielnik jako jedną ze swoich szans rozwojowych upatruje w 
rozwoju  turystyki.  W  związku  z  tym  podejmowane  są  zadania,  które  maja  zwiększać 
atrakcyjność naszego terenu i naszych wsi. Jednym z takich zadań, których rozpoczęcie ma 
nastąpić jeszcze w tym roku jest budowa basenu odkrytego. Z wiedzy przekazanej mi przez 
osoby zajmujące  się  obsługa takich basenów wynika,  że  koszty eksploatacji  i  utrzymania 
basenów odkrytych są tylko o 1/3 mniejsze niż krytych pływalni. Ten fakt zadecydował, że 
np. w Warszawie prawie wszystkie odkryte baseny zostały zamknięte. Faktem jest również to, 
że obciąży nas całoroczny koszt utrzymania takiego obiektu, a możliwość użytkowania będzie 
tylko prze 2 miesiące. Może więc warto jeszcze raz rozważyć zmianę planów i budowę małej 
krytej  pływalni  na  terenie  Zespołu  Szkół  tak,  by nasze  dzieci  i  młodzież  mogła  z  niego 
korzystać przez cały rok, nawet w ramach lekcji jak również rehabilitacji.
W związku z planowaną budową basenu odkrytego oraz jego lokalizacją mam kilka pytań:

1. Czy został opracowany szczegółowy kosztorys budowy basenu odkrytego?
2. Czy tereny pod budowę basenu są  własnością  gminy.  Jeżeli  nie,  to  jakie  wysokie 

środki przewidziano na wykup gruntów?
3. Czy były wykonane juz badania geologiczne terenu, na którym ma być budowany 

basen?
4. Czy została określona technika wykonania i izolacji obiektu?
5. Jak wysokie ogrodzenie dookoła obiektu przewidziano w projekcie.
6. Czy została dokonana analiza użytkowania i utrzymania tego obiektu?

Czy wykonano porównanie z kosztami budowy i utrzymania basenu krytego średniej 
wielkości?

7. Kto będzie ponosił odpowiedzialność i pokryje straty wynikłe podczas wylania wód 
Bugu i fali powodziowej?

O odpowiedź proszę na piśmie.
(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 10/07 Pana Jerzego Terebuna
1. Czy zostały podjęte jakieś czynności w sprawie budowy drogi przy cerkwi w kierunku 

Buga?
2. Ustawienie znaku miejscowości na Kolonii Maćkowicze.
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(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 11/07 Pana Lucjana Kożuchowskiego
Sprawa dotyczy możliwości pozyskania wody z hydrantu. Czy jest możliwość wykupienia 
określonej ilości wody do prac np. budowlanych?
O ile mi wiadomo poprzednik obecnego Dyrektora nie stwarzał takich barier.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 12/07 Pani Barbary Trepiłowskiej
Regulamin  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Mielnik  § 17  w  czterech 
punktach określa wymagania ustawienia koszy ulicznych. Zwracam się z prośbą aby został 
dokonany  przegląd  aktualnego  ich  umiejscowienia.  Są  one  bowiem  ustawione  na 
ograniczonym odcinku ul. Brzeskiej. Nie dotyczy to parku – jest ich w nadmiarze. Mając na 
uwadze  poprawę estetyki  i  czystości  ulic  proponuję  ustawienie  pojemników na głównych 
ulicach nie pomijając również spacerujących nad Bugiem. Przed nami święta i wolne dni – 
czas  przyjazdu  wielu  gości.  Pamiętajmy  więc  aby  zaśmiecone  ulice  nie  pozostawiały 
niesmaku wśród mieszkańców  a także osób przyjeżdżających do Mielnika.

w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
1. Na  jakim  etapie  i  co  zrobiono,  jaka  będzie  realizacja  w  roku  bieżącym,  prac 

związanych z zagospodarowaniem skweru w Mielniku?
2. Czy wrócimy na roboczo i czy jest szansa aby jeszcze przed sezonem turystycznym 

zrobić plażę, zagospodarowaną w najprostszy sposób, nie niszczący środowiska,  w 
uzgodnieniu ze wszystkimi czynnikami typu konserwator przyrody, gospodarz rzeki 
itp.? 

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Jak się ma dalszy rozwój sytuacji z pozyskaniem terenu pod oczyszczalnię?
Pan Wójt na komisjach wspominał o trudnościach z tym związanych.

Zapytanie Pana Jana Weremijewicza
1. Czy w roku bieżącym równiarka będzie równała drogi dojazdowe do pól, tak jak było 

to w latach poprzednich. Pan radny zgłosił potrzebę wyrównania drogi dojazdowej do 
składowiska śmieci w Wajkowie i w Osłowie drogę dojazdową do łąk.

2. Pan  radny  poinformował,  że  nadal  nic  sie  nie  zmieniło  w  kwestii  uprzątnięcia 
składowiska śmieci w Osłowie.

Zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
1. Pan  radny  nie  otrzymał  odpowiedzi  na  swoją  interpelację  z  poprzedniej  sesji  w 

sprawie budowy chodnika w Mętnej (odpowiedź miała zostać udzielona po spotkaniu 
Pana Wójta z Dyrektorem PZD).

2. Minął miesiąc od ostatniej sesji  a Zakład Gospodarki Komunalnej nadal nie zabrał 
śmieci z boiska w Adamowie. Kiedy to nastąpi?

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Czy  w  trakcie  budowy  drogi  z  Moszczony  do  Osłowa  jest  możliwość  zrobienia 
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przepustu i zjazdu na łąki radziwiłłowskie.
2. Pani radna zgłosiła potrzebę równiarki do porównania dróg polnych w Radziwiłłówce.

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
W Wilanowie brak jest  boiska do kosza,  Pan radny wnioskuje  aby zrobić je  do wakacji. 
Należy również porównać drogi polne oraz dożwirować drogę Sokóle-Wlanowo.

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Czy właściciele  posesji  odpowiadają za porządek przy drodze, w miejscach gdzie nie  ma 
chodnika a jest zakrzaczone i zaśmiecone pobocze? W regulaminie utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Mielnik brak jest uregulowań dotyczących poboczy.

Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
(skierowane do Pana Dyrektora Kranza)
Czy w naszej gminie dużo osób jest nieobecnych w trakcie sprawdzania stanu wodomierzy? 
Czy są to nieliczne przypadki, jednostki?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Mam zapytanie do Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Mielnickiej redagowanym przez radnych: 
Barbarę Terpiłowską, Marię Boguszewską, Wiesława Kochanowskiego, Kazimierza Tobotę, 
Jana Zduniewicza i Adama Tobotę.
Co i  kogo  konkretnie  z  imienia  i  nazwiska  mieliście  na  myśli  pisząc  że  niektórzy  radni 
startowali tylko po to aby załatwić własne interesy?
Kiedy i w jakiej formie wyszła oferta na temat zorganizowania po 2 koncerty w Tokarach, 
Wilanowie  i  Pawłowiczach  na  które  rzekomo  Marek  Patkowski,  Lucjan  Kożuchowski  i 
Witold Terebun nie wyrazili  poparcia  dla  tak  szlachetnych  inicjatyw członków przyjaciół 
ziemi mielnickiej o których nikt wcześniej nie słyszał. Z tego co jest mi wiadomym nikt z 
w/w trójki nie był przeciwnym aby wzbogacić życie kulturalne w naszej Gminie.
Jeśli jednak się mylę to poproszę o przedstawienie konkretnych i udokumentowanych ofert na 
ten temat.
Dlaczego pominięto Niemirów i Moszczonę Królewską czy w tych miejscowościach TPZM 
zorganizuje obiecane koncerty (jeśli dostaną fundusze z GOKSiR)?

(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Adama Toboty
Na  przystanku  w  Osłowie  stoi  kosz  podpisany  przez  właściciela  sprayem  i  Pan  radny 
poprosił,  aby napis nie był obracany do jezdni,  bo nie wygląda to dobrze w połączeniu z 
zaniedbanym przystankiem. Następne zaniedbane przystanki  (napisy)  to Osłowo-Kolonia i 
Homoty.  (zdjęcia  w  załączeniu  na  str..........prot.).  Pan  radny  zapytał  do  kogo  należy 
uprzątnięcie przystanków.

Pan  Przewodniczący poinformował  radnych,  że  odpowiedzi  na  złożone  interpelacje  i 
zapytania zostaną udzielone w punkcie 17 porządku obrad.
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Do punktu 6.

Pan Wójt Gminy
Rok  2006  był  rokiem  nietypowym,  bo  wyborczym,  co  spowodowało,  że  decyzje 
podejmowane przez Radę Gminy w sprawie budżetu tego roku były komentowane na różny 
sposób. Pan Wójt stwierdził, że nie zgadza się ze stwierdzeniami niektórych, mówiącymi, że 
realizacja budżetu zdominowana została przez kampanię wyborczą. Tak nie było, nie wydano 
wszystkich pieniędzy,  pozostała  spora nadwyżka budżetowa.  Po stronie dochodów budżet 
kształtował  się  w wysokości 11.128.456 złotych,  po stronie wydatków wynosił  14.643.63 
złote.  Na  koniec  roku  plan  dochodów  wyniósł  11.690.527  zł.,  wydatków  15.205.134  zł. 
Deficyt budżetowy w wysokości 3.514.607 zł. pokryty został nadwyżka z lat ubiegłych. Plan 
dochodów wykonany został w 100,8%.
Pan Wójt omówił główne wydatki z budżetu gminy 2006r., między innymi:

➢ od stycznia 2006r. powstał Zakład Gospodarki Komunalnej,
➢ zakupiono  nowy  samochód  pożarniczy  za  kwotę  ponad  500  tys.zł  (150  tys.  zł. 

dostaliśmy  ze      środków  MSW),w  najbliższym  czasie  zakupimy  sprzęt  do 
ratownictwa medycznego,

➢ przeznaczaliśmy znaczne środki na oświatę i wychowanie, w tym zakup książek do 
biblioteki,

➢ ochronę zdrowia, (zakupiono nowoczesne szczepionki dla dzieci),
➢ działalność GOKSiR (w tym nasze dwie cykliczne imprezy),
➢ na ochronę i utrzymanie zabytków, 
➢ na kulturę fizyczną i sport,
➢ dzieci i młodzież otrzymują nieodpłatnie ciepłe posiłki w szkole (dotyczy to również 

uczniów szkół średnich),
➢ ze  środków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  prowadzi  się  edukację 

ekologiczną dzieci i młodzieży (środki na nagrody w konkursach).
Powstała nadwyżka budżetowa wynika wyłącznie z tego, że nie wyszła budowa oczyszczalni 
ścieków. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu złożone zostało do RIO i otrzymało pozytywną opinię.

(w zał.na str..........prot.)
Pozytywną  opinię  w  sprawie  sprawdzania  z  wykonania  budżetu  gminy  wydała  również 
Komisja Rewizyjna Rady Gminy.

(w zał.na str..........prot.)
Pan  Wójt  wniósł  o  przyjęcie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  za  2006r.i  udzielenie 
absolutorium Wójtowi.

Pan Adam Tobota
Czy  Komisja  Rewizyjna  wydając  swoją  opinię  o  realizacji  budżetu  skontrolowała  pod 
względem finansowo-księgowym dokumentację związaną z budżetem?

Pan  Jerzy  Terebun -  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  poinformował,  że  Komisja 
wydała opinię w oparciu o przedstawione sprawozdanie i udzielone jej wyjaśnienia.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił  się  z  zapytaniem  jakim  wynikiem  finansowym  Zakład  Gospodarki  Komunalnej 
zakończył rok 2006.
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Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że wynik finansowy Zakładu nie jest jeszcze znany, 
Pani księgowa ma do końca marca czas na złożenie bilansu.

Rada  Gminy  Mielnik  14  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  podjęła 
uchwałę nr V/26/07 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał.na str..........prot.)
(po przerwie)

Do punktu 7.

Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków położonych na terenie Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.
Pan Wójt przedstawił kwoty dotacji dla poszczególnych parafii i zaproponował, aby wolne 5 
tys.zł.  pozostałe  z  podziału zgodnego z  zapotrzebowaniem parafii  przeznaczyć  na zabytki 
Parafii Prawosławnej w Mielniku, ponieważ projekt tej Parafii jest na sumę ponad 100 tys.zł 
.(Komisje  Rady  Gminy  pozytywnie  zaopiniowały  ten  wniosek  oraz  projekt  uchwały  na 
posiedzeniu w dniu 22 marca br.)

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr V/27/07 w 
sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub 
roboty budowlane  przy zabytkach wpisanych  do rejestru  zabytków położonych  na terenie 
Gminy Mielnik nie stanowiących jej własności.

(w zał.na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan  Wójt poinformował,  że  w  stosunku  do  projektu  uchwały  przedstawionego  na 
posiedzeniach Komisji wprowadzono zmiany zgłoszone przez Komisje (dotyczące obowiązku 
zawierania umów pomiędzy dyrektorem szkoły a nauczycielem, określających szczegółowe 
zasady dofinansowania dokształcania  i  doskonalenia nauczycieli  oraz rozszerzono formy i 
specjalności kształcenia o pedagogikę opiekuńczo-wychowawczą). Pan Wójt w załączniku do 
uchwały, w planie dofinansowania, wprowadził dopisek “i związane z tym koszty”. Ma to na 
celu danie większej swobody dyrektorowi szkoły w dysponowaniu środkami.

Pan Przewodniczący poddał  pod głosowanie projekt  uchwały z wprowadzonymi do niego 
zmianami.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr V/28/07 w 
sprawie  dofinansowania  dokształcania  i  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  szkół 
prowadzonych przez gminę Mielnik.

(w zał.na str..........prot.)
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Do punktu 9.

Pan Wójt Gminy poinformował radnych, że potrzeba podjęcia tej uchwały wynika z ustawy 
lustracyjnej. Właściwym organem do przedłożenia oświadczenia lustracyjnego w stosunku do 
sekretarza  i  skarbnika  gminy  jest  organ  powołujący,  czyli  rada  gminy.  Należy  również 
upoważnić Przewodniczącego Rady Gminy Mielnik do przejęcia w imieniu Rady oświadczeń 
lustracyjnych w/w osób.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr V/29/07 w 
sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy oraz Sekretarza Gminy o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia lustracyjnego.

(w zał.na str..........prot.)

Do punktu 10.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację na temat pozyskania i wykorzystania 
środków pozabudżetowych w latach 2003-2006 na realizacje zadań gminnych.
Informacja Urzędu Gminy Mielnik na str.............prot.
Informacja Zespołu Szkół w Mielniku na str.............prot.
Informacja Gminnej Biblioteki Publicznej na str.............prot.
Informacja Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji na str.............prot.

Do punktu 11.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006r.

(w zał.na str..........prot.)

Do punktu 12.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mielniku za 2006r.

(w zał.na str..........prot.)

Do punktu 13.

Pan  Przewodniczący poinformował  radnych,  że  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego 
Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  za  2006r.  zostało  rozszerzone  o  sprawozdanie  z 
działalności Wiejskiego Domu Kultury, Sportu i Rekreacji w Wilanowie (tak wnioskowały 
Komisje Rady) i tę rozszerzoną wersje radni otrzymali przed sesją.

Na wniosek Pana radnego  Jana Weremijewicza Pan Wiktor Dacewicz – p.o. Dyrektora 
GOKSiR przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Wiejskiego  Domu  Kultury,  Sportu  w 
Wilanowie.

Pan Kazimierz Tobota
Pan radny zgłosił wniosek zmiany godzin pracy w GOKSiR, proponując wydłużenie godzin 
pracy w soboty, np. aby praca zaczynała się już o 1000.
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Pan  Wójt  Gminy stwierdził,  że  zmiana  godzin  pracy  w  GOKSiR  jest  możliwa  do 
zrealizowania.  Odnośnie  sprawozdania  z  pracy  WDKSiR  w  Wilanowie  stwierdził,  że 
organizacja  imprez  pokrywa  się  z  dniami  wolnymi  od  nauki  szkolnej  (soboty,  niedziele, 
piątkowe  popołudnia).  Z  imprez  tam  organizowanych  korzystają  również  przyjezdni  - 
młodzież przyjeżdżająca do dziadków i uczący się i studiujący w miastach.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  przekazano  Dyrektorowi  GOKSiR  obiekt  noclegowy  przy 
ul.Bugowej i domki campingowe (wraz z polem namiotowymi sanitariatami) na Głogach.

Pan Wiktor Dacewicz
Ośrodek wczasowy nad OSP i domki campingowe zostały przekazane do GOKSiR jeszcze za 
poprzedniego dyrektora. Ponadto przekazano również do GOKSiR zaplecze sportowe wraz z 
główną płyta boiska. Do zarządzania tymi obiektami został zatrudniony pracownik, zajmujący 
sie sportem i turystyką.

Pan Jan Zduniewicz zasugerował, aby w kolejnych sprawozdaniach zamieszczać również 
informację na ten temat.

Pan Adama Tobota
Zwrócił sie z zapytaniem czy WDKSiR w Wilanowie ma opracowany plan pracy, jeśli tak, to 
w przyszłości plan ten powinien również przedstawiany radnym.

Pan Dacewicz zapewnił, że taki plan jest opracowany i jeśli jest potrzeba, to może go w 
każdej chwili dostarczyć radnym.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku za 2006r.

(w zał.na str..........prot.)

Do punktu 14.

Pan Adam Tobota
Rada Gminy przyjmując  Gminny Plan Gospodarki Odpadami powierzyła  Wójtowi Gminy 
jego wykonanie. Na stronie 43 Planu opisane są cele krótkoterminowe w zakresie gospodarki 
odpadami sektora komunalnego na lata 2004-2007. Tych celów jest 6 i żaden z nich nie został 
zrealizowany.

(w zał.na str..........prot.)
Na stronie 90 Planu są zapisane cele strategiczne w gospodarce odpadami dla Gminy Mielnik. 
Jest ich zapisanych 14, zrealizowano tylko 4. Pozostałe rzeczy nie zostały zrealizowane.

(w zał.na str..........prot.)
Zwrócił uwagę na brak decyzji lokalizacyjnej w sprawie wysypiska. 

Pan Wójt Gminy i  Pan Zastępca wyjaśnili,  że wysypisko powstało długo wcześniej niż 
Plan, stąd nie było potrzeby decyzji na nie. Nowe prawo budowlane z 1996r sankcjonowało 
wszystkie budynki i budowle powstałe przed tym okresem, stąd nie było potrzeby wydawania 
decyzji lokalizacyjnej.
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Pan Adam Tobota
Na str.14 w pkt  4 sprawozdania jest  zapis:  “Na terenie gminy nie ma innych niż gminne  
podmiotów  prowadzących  lub  ubiegających  się  o  prowadzenie  działalności  w  zakresie  
odbierania odpadów komunalnych. Z tego względu nie opracowano i nie ogłoszono wymagań  
dla tych podmiotów”.
Czy  Pan  Wójt  Gminy  Mielnik  wydał  zarządzenie  określające  warunki  dla  firm,  które 
chciałyby sie zająć zagospodarowaniem odpadów w Gminie Mielnik?
Na negatywną odpowiedź Pana Gorochowicza Pan Tobota stwierdził, że jego zdaniem zostało 
złamane prawo, ponieważ ustawa nakazuje opracowanie takich warunków i podanie ich do 
publicznej wiadomości.
Pan Tobota zapytał, czy w okresie działania uchwały (3 lata) wysłano do firm zajmujących się 
zagospodarowywaniem odpadów propozycję aby zajęły się odpadami w gminie.

Pan Tomasz Gorochowicz
Wyjaśnił, że jednym z celów utworzenie Zakładu Gospodarki Komunalnej, było to, że zajmie 
się sprzątaniem odpadów. Dlatego nie szukano innych podmiotów – oficjalnych wystąpień do 
innych  firm  zewnętrznych  w  tej  sprawie  nie  było,  ponieważ  nie  chcieliśmy  tworzyć 
konkurencji dla Zakładu.

Pan Adam Tobota
Pan radny przytoczył zapis z rozporządzenia Ministra Środowiska w sprawie szczegółowych 
wymagań  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  udzielenie  zezwolenia, 
mówiący o zakazie dyskryminacji i nie utrudnianiu dostępu do rynku przedsiębiorcom.

Pan Tomasz Gorochowicz
Wymogi określone w rozporządzeniu dotyczyłyby również naszego Zakładu. Jest to firma o 
słabym wyposażeniu technicznym i nie byłaby w stanie konkurować z innymi. Nie chcieliśmy 
na starcie tej firmy (powstała od 1 stycznia 2006r) stawiać jej pod ścianą.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  w  świetle  obowiązującego  prawa,  nasze  przedsiębiorstwo  gospodarki 
komunalnej niezgodnie z prawem zajmuje się wywozem odpadów komunalnych.

Pan Sekretarz Gminy
Stwierdził,  że  Pan  Tobota  nie  ma  racji  w  tej  sprawie.  Zakład  Gospodarki  Komunalnej 
funkcjonuje  na  podstawie  swojego  statutu,  nadanego  mu  przez  Radę  Gminy.  W statucie 
określone zostały zadania jakie zakład ma realizować,  mieści  się w tych zdaniach wywóz 
odpadów.  Statut  jest  aktem  prawa  miejscowego,  podlega  nadzorowi  Wojewody  i  organ 
nadzoru nie stwierdził w nim żadnych uchybień. 

Pan Adam Tobota
Czy coś zrobiono w kwestii  kompostowników (w planie jest zapis mówiący o wspieraniu 
takich inicjatyw).

Pan Tomasz Gorochowicz
Wyjaśnił,  że biodegradacji  ulegają odpady zawierające dużą ilość masy organicznej,  czyli 
odpady z ogródków i żywnościowe. Stanowią one znaczną ilość w ogólnej masie odpadów 
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odbieranych od mieszkańców. Za te dodatkowe ilości nie pobiera się opłat. W sytuacji, kiedy 
w przyszłości  gospodarstwa  zostaną  wyposażone  w  pojemniki,  za  których  wywóz trzeba 
będzie  płacić,  odpady  ulegające  biodegradacji  znajdą  zagospodarowanie  na  terenie 
gospodarstw domowych, bo ludziom przestanie się opłacać je wywozić.
Nie  udzielano  pomocy  finansowej  mieszkańcom  na  zakładanie  kompostowników  i  w 
budżecie gminy taka pomoc w roku bieżącym nie jest założona.

Pan Adam Tobota
Co zrobiono w kwestii zabezpieczenia odpadów niebezpiecznych?
W ocenie  systemu  monitoringu  brak  jest  danych  na  temat  liczby,  jakości  i  skuteczności 
kampanii edukacyjno-informacyjnych.

Pan Tomasz Gorochowicz
Jest  zrobiona inwentaryzacja  wyrobów zawierających azbest (chodzi głównie o przykrycia 
dachowe). Zrobiono ją w oparciu o informacje przekazane przez mieszkańców gminy.
Jeśli chodzi o kampanie edukacyjno-informacyjne, to rozsyłano w teren ulotki, plakaty i inne 
materiały związane z gospodarką odpadami. Ponieważ nie liczono ile razy było to robione ani 
też nie przeprowadzano ankiet, stąd w sprawozdaniu zapisano, że badania na ten temat nie 
były prowadzone.

Pan Adam Tobota
W  związku  z  tym,  że  nie  zrealizowano  większości  zadań  ujętych  w  planie  gminnym  i 
krajowym,  w tym zapisu  o  objęciu  100% mieszkańców zorganizowana  zbiórką  odpadów 
komunalnych, czy planuje się przygotowanie analizy dostosowawczej realizacji tych zadań 
przez Gminę Mielnik i przedstawienie tego Radzie Gminy?

Pan Tomasz Gorochowicz
Przedstawione  Radzie  Gminy  sprawozdanie  ma  na  celu  opisanie  działań,  które  zostały 
wykonane w okresie od uchwalenia planu do końca 2006r., przedstawienie również zadań, 
które nie zostały wykonane oraz dokonać analizy co i jak należy zrobić, żeby gospodarkę 
odpadami dostosować do wymagań wynikających z krajowego planu gospodarki odpadami i 
zapisów zawartych w planie gminnym.
Na podstawie tego sprawozdania oraz sugestii radnych należy dokonać aktualizacji gminnego 
planu gospodarki odpadami, nie zrealizowane zadania przepisać na nowy okres oraz określić, 
z czego one mają być finansowane. Założenia tej  aktualizacji  czy też nowego planu będą 
przedstawione Radzie do zaopiniowania.

Pan Adama Tobota
W harmonogramie działań w sektorze komunalnym zrealizowano tylko 4 punkty i są to tylko 
dokumenty, natomiast w harmonogramie działań w obszarze gospodarki odpadami z sektora 
gospodarczego nie zrealizowano żadnego zapisu.
(w zał. materiały opracowane przez Pana Tobotę- str........prot.)
Pan  radny  zwrócił  sie  z  zapytaniem,  czy  Pan  Gorochowicz  wnioskował  w  sprawie 
zabezpieczenia środków na realizację zadań przewidzianych w planie gospodarki odpadami.
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Pan Tomasz Gorochowicz
Takich wniosków nie było, ale ten dokument jest dostępny dla wszystkich i inicjatywa w tej 
sprawie mogła wyjść od innych. Jeśli chodzi o selektywną zbiórkę odpadów, to jak było to 
mówione  juz  na  komisjach,  problem tkwi  nie  w braku  środków na  zakup  pojemników i 
zorganizowaniu 5 czy 6 punktów selektywnej zbiórki odpadów, lecz problem stanowi obsługa 
takich punktów. Ustawienie pojemnika nie rozwiązuje sprawy, nie jest to lekki pojemnik i 
ręcznie nie da sie go opróżnić. Potrzebny jest sprzęt do obsługi pojemników.

Pan Adama Tobota
Brak  jest  realizacji  zadań  zapisanych  w  planie,  związanych  z  modernizacją  składowiska 
śmieci  (brodzik,  brama  wjazdowa,  kwalifikacje  osoby  zarządzającej  składowiskiem, 
ewidencjonowanie przywożonych śmieci).
Pan  radny  przedstawił  dokumentację  fotograficzną  obrazująca  zaniedbanie  składowiska  i 
drogi dojazdowej do niego (w zał. na str....................prot.).
Przedstawił  również zdjęcia szaletu znajdującego się na terenie działki  gminnej (w zał.na 
str...........prot.)

Pan  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  plan  gospodarki  odpadami  na  każdym  jego 
szczeblu – gminnym, powiatowym, wojewódzkim czy krajowym, został utworzony zgodnie z 
wytycznymi,   jest to jednak głównie teoria. Sprawozdanie potwierdza, że wiele rzeczy nie 
zostało  zrealizowanych,  ale  trudno  byłoby  je  wykonać.  Wymagania  wobec  wysypisk  dla 
małej  gminy  i  wielkiej  aglomeracji  są  takie  same  i  nie  zawsze  możliwe  do  spełnienia. 
Podobną teorią jest sprawozdanie, które również należało sporządzić w oparciu o wytyczne.. 
Niektóre gminy do dziś nie sporządziły planów gospodarki odpadami. 

Pan Wójt Gminy
Rada  Gminy,  oprócz  uchwały  w  sprawie  planu,  podjęła  również  wiele  innych  ważnych 
uchwał,  między  innymi  o  przystąpieniu  do  Związku  Gmin,  który  miał  na  celu,  między 
innymi, budowę potężnej fabryki śmieci dla trzech powiatów. Przedsięwzięcie to oszacowano 
na około 100 mln.złotych. Poszczególne gminy wchodzące do Związku (29 gmin) nie byłyby 
w stanie udźwignąć tego przedsięwzięcia i konieczne byłyby tu środki z Unii Europejskiej. 
Sprawa rejestracji Związku przeciągnęła się jednak w czasie i dopiero w dniu dzisiejszym do 
gminy dotarło pismo, że Związek został dopiero zarejestrowany.
Pan Wójt zwrócił uwagę na konieczność edukacji ekologicznej młodych ludzi. Niektórych 
dorosłych nie można już nauczyć zmiany złych nawyków, stąd te śmieci przy szalecie czy na 
drodze wiodącej do wysypiska.

Pan Jan Weremijewicz
Zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  byłby  w  stanie  za  5  zł. 
miesięcznie odebrać jeden kosz śmieci od wszystkich mieszkańców gminy.

Pan Andrzej Kranz – Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej
Stwierdził, że nie jest to możliwe w takiej cenie. Poinformował, że obecne stawki odbioru 
śmieci w naszej gminie są dwukrotnie niższe niż w Siemiatyczach. 
Zapewnił,  że Zakład Gospodarki Komunalnej,  w niedalekiej  przyszłości,  będzie prowadził 
selektywną  zbiórkę  śmieci,  będzie  to  jednak  dużo  gminę  kosztować,  a  jeszcze  więcej 
mieszkańców gminy. Poinformował, że za 2 tygodnie zwróci się do Rady Gminy z wnioskiem 
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o zmianę taryfy na wodę, a w przyszłości cena wywozu nieczystości płynnych też może ulec 
zmianie. 

Pan Jan Weremijewicz
W innych gminach śmieci są odbierane w cenie 5 złotych, stąd radny jest zdziwiony, że dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej jest to za niska cena. Jeśli chodzi o wzrost cen wody czy 
wywóz nieczystości, to Rada Gminy zadecyduje w tej sprawie.

Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził, że bezsporną kwestią jest to, że ktoś musi pokryć zwiększone koszty dostarczania 
wody czy wywozu nieczystości. Jeżeli nie będą to mieszkańcy, to będzie to budżet gminy. 

Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził, że jego zdaniem, jest zła organizacja pracy w Zakładzie Gospodarki Komunalnej. 
Jak Zakład sie tworzył, to obiecywano, że cena wody będzie niższa,a teraz ma okazuje się, że 
ma wzrosnąć.
Pan  Tobota  zapytał,  dlaczego  dwóch  pracowników  Zakładu  chodzi  spisywać  liczniki  na 
wodę.

Pan Dyrektor Kranz wyjaśnił, że chodzi tylko jeden pracownik, drugi jest stażystą i uczy 
się.

Pan Wójt Gminy
Zgłosił wniosek, aby Pan Przewodniczący skierował sprawy związane z ekologią do którejś z 
Komisji Rady Gminy. Wypracowane stanowisko Komisja przedłoży Radzie Gminy.
W sprawie wywożenia śmieci za 5 złotych od kosza stwierdził, że przedsiębiorstwo to stosuje 
ceny dumpingowe, po to tylko aby wejść na rynek. Ta cena po niedługim czasie zapewne 
bardzo się zmieni.

Pan  Przewodniczący uznał,  że  właściwą  Komisją  do  zajęcia  się  tymi  sprawami  będzie 
Komisja  Rozwoju  Gospodarczego.  Zwrócił  się  Przewodniczącego  tej  komisji  Pana 
Weremijewicza, aby ujął ten temat w planie pracy Komisji na II kwartał br.

Pan Adam Tobota
Zwrócił sie z zapytaniem do Dyrektora Kranza, czy każdy mieszkaniec gminy ma obowiązek 
podpisania umowy z Zakładem Komunalnym na wywóz śmieci.  Jeśli  tak, czy Zakład ma 
rozeznanie ile mieszkańców nie ma takich umów?

Pan Dyrektor Kranz
Stwierdził, że już kilkakrotnie rozmawiał z Wójtem na temat selektywnej zbiórki śmieci. Nie 
ulega wątpliwości, że temat ten jest ważny i dobrze, że zajmą się nim Komisje Rady Gminy. 
Zapewenił, że jest do dyspozycji Komisji.

Rada  Gminy(  z  wyjątkiem  Pana  radnego  Toboty)  przyjęła  do  wiadomości 
sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami.

(w zał.na str..........prot.)
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(po przerwie)

Do punktu 15.

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił informację o przestrzeganiu regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.

Pan Jan Zduniewicz
1. Stwierdził,  że  należy  zastanowić  się  nad  zawarciem  stałej  umowy  z  Zakładem 

Gospodarki Komunalnej w kwestii sprzątania gminnych ulic i placów. Taka umowa 
określałaby  wyraźne  obowiązki  zleceniobiorcy  i  zakres  prac  jakie  ma  wykonać. 
Doraźne zlecanie jest bardziej kosztowne dla budżetu gminy.

2. Zakład nie jest przygotowany do zamiatania ulic zamiatarką. Trzeba sprawdzić czy 
sprzęt którego używa jest dobry. 

3. Zdaniem Pana radnego trójki porządkowe, działające w doraźnych terminach, nie są 
właściwym rozwiązaniem i nie spowodują porządku w gminie. Dobrze by było aby w 
referacie  był  ktoś  odpowiedzialny  za  te  sprawy  i  wcześniej  sygnalizował  do 
właściciela lub zarządcy nieruchomości. 

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że uwagi Pana Zduniewicza są bardzo cenne i Pan Wójt wypracuje z Dyrektorem 
Kranzem zasady współpracy.  Będziemy się  starali  w tym roku,  w ramach współpracy ze 
Starostwem, wykorzystać do pracy osoby korzystające z pomocy społecznej.  Tak forma z 
powodzeniem sprawdziła się w roku ubiegłym.

Pan  Tomasz  Gorochowicz poinformował,  że  12  kwietnia  w  godz.1200-1400 „Radio  dla 
Ciebie”  planuje  przeprowadzić  w  Mielniku,  w  GOKSiR,  debatę  ekologiczną  z  udziałem 
ekspertów  w  tej  dziedzinie,  między  innymi  będą  przedstawiciele  Parku  Krajobrazowego 
Doliny Bugu. Pan Gorochowicz zaprosił wszystkich do udziału w tej debacie.

Pan Adam Tobota
W rozdz.II par.7 pkt 2 uchwały jest zapis mówiący, że „Rada Gminy może zwolnić właścicieli  
nieruchomości z obowiązku zawierania umów na odbieranie odpadów komunalnych”.  Pan 
Tobota  uważa,  że  ustawa nakłada na  wszystkich  właścicieli  obowiązek  zawierania  takich 
umów i nie daje Radzie uprawnień do zwalniania z tego obowiązku.
W par  11  pkt  2  jest  zapis  „odpady  budowlane  z  remontów powinny  być  gromadzone  w 
wydzielonym miejscu na terenie nieruchomości, w sposób nie utrudniający korzystania z tej  
nieruchomości  i  usuwane  przez  wytwórców  odpadów  (firmy  budowlane,  osoby  prawne 
prowadzące prace remontowe lub specjalistyczne firmy zajmujące się zbiórką i transportem  
odpadów)”.W ustawie jest napisane, że mogą to robić tylko specjalistyczne firmy.

Pan Sekretarz Gminy
Zapewnił, że sprawdzi te zapisy w odniesieniu do przepisów wyższego rzędu. Przypomniał 
jednocześnie, że wszystkie uchwały podejmowane przez Radę Gminy są kontrolowane przez 
organ nadzoru, który nie miał zastrzeżeń do tej uchwały.
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Pan Adam Tobota
Odnosząc się do regulaminu Pan Tobota stwierdził, że z chwilą wejścia w życie stanowi on 
prawo  miejscowe  i  wszyscy  powinni  go  przestrzegać.  Mieszkańcy  mają  nałożone  pewne 
obowiązki, nie zapewniono im jednak narzędzi do realizacji nałożonych na nich obowiązków. 
Gmina miała zabezpieczyć worki do selektywnej zbiórki odpadów, brak jest załącznika do 
uchwały  określającego  termin  odbioru  odpadów  komunalnych.  Zdaniem  Pana  radnego 
regulamin ten powinien trafić do Komisji w celu ponownej analizy.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował,  że  z  każdym  mieszkańcem  jest  zawarta  indywidualna  umowa  na  odbiór 
śmieci. Biorąc pod uwagę niewiedzę Pana radnego w tej kwestii Pan Sekretarz zwrócił się z 
zapytaniem czy Pan Tobota podpisał umowę na odbiór śmieci a jeśli nie, to gdzie te śmieci 
gromadzi.

Pan Adama Tobota poinformował, że nie zawarł umowy na wywóz śmieci a segreguje je i 
gromadzi w piwnicy.

Pan Sekretarz Gminy
Stwierdził, że może faktycznie należy raz jeszcze przeanalizować ten regulamin i spróbować 
go poprawić.

Pan Adama Tobota
Zaproponował aby przejrzeć gminne nieruchomości i sprawdzić jaki jest tam porządek. Nie 
można  egzekwować  porządku  od  innych,  jeśli  sami  go  nie  przestrzegamy.  Pan  Tobota 
przedstawił zdjęcie świetlicy w Homotach, gdzie stoi tylko brama, a brak jest ogrodzenia. 
Przedstawił  również  zdjęcia  zabudowanej  nieruchomości  gminnej  pod  Bugiem,  gdzie 
budynek grozi zawaleniem i gdzie jest mnóstwo śmieci. (w zał. na str...............prot).

Pan Jan Zduniewicz
Zaapelował o uprzątnięcie nieruchomości nad Bugiem - rozebranie budynku, zniwelowanie 
terenu i posianie trawy.

Pan Jan Weremijewicz
Zaproponował,  aby  zlecić  komuś  rozbiórkę  budynku  na  działce  gminnej,  w  zamian  za 
materiał.

Pan Adam Tobota
Zwrócił się o zakończenie ogrodzenie przy świetlicy w Homotach, bo źle to wygląda.

Pan  Wójt stwierdził,  że  sołtys  poprzedniej  kadencji  nie  wykazywał  specjalnego 
zainteresowania tym tematem, może obecny sołtys wykaże większe zainteresowanie.
Mieszkańcy Homot są podzieleni w kwestii ogrodzenia świetlicy, część ludzi uważa, że takie 
wydzielenie małej przestrzeni z dużej działki, na jakiej stoi świetlica, jest bezcelowe. Może 
dlatego sołtys poprzedniej kadencji nie bardzo pilnował, aby to zrobić.
Jedyny raz, kiedy sołtys o tym powiedział, było 10 listopada 2006r. – ostatni dzień kadencji. 
Było  to  w formie  pisemnej,  Wójt  odpowiedział  na  nie,  wskazując  pewne warunki,  które 
zostały wypełnione  pod koniec grudniu lub styczniu.
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Pan Lucjan Kożuchowski
Część  mieszkańców  Homot  nie  zabiega  o  ogrodzenie,  chodzi  raczej  o  porównanie 
nawierzchni tej działki, aby było więcej miejsca do parkowania samochodów.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  przestrzeganiu  regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...............prot).
Do punktu 16.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z wykonania za 2006r. uchwały nr 
IV/21/03  Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20  marca  2003r.  w  sprawie  określania  zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub 
najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

(w zał. na str...............prot).

Do punktu 17.

Odpowiedź na interpelację nr 7/07 Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Dróg typowo rolniczych, dojazdowych do pól jest bardzo dużo i trudno jest określić, które z 
nich są rzeczywiście potrzebne i jaki jest ich stan. Pan Gorochowicz zapewnił, że drogę te 
obejrzy i podejmie stosowne kroki żeby jej stan polepszyć.

Odpowiedź na interpelację nr 10/07 Pana Jerzego Terebuna
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz

1. Droga przy cerkwi, do Pani Jurkiewicz, ma 3 metry szerokości. Już jakiś czas temu 
zostało zlecone geodetom wyznaczenie tej  drogi i  do dzisiaj  jeszcze to nie zostało 
zrobione. Jak tylko geodeci wyznaczą drogę, zaraz zostanie ona dożwirowana.

2. Dwukrotnie  zgłaszano do Powiatowego Zarządu Dróg sprawę ustawienia znaku na 
kolonii w Maćkowiczach. Jest zapewnienie, że znak ten zostanie ustawiony.

Odpowiedź na interpelację nr 12/07 Pani Barbary Terpiłowskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Kosze uliczne są ustawiane w miejscach szczególnie uczęszczanych przez pieszych – są to 
okolice przystanków, sklepów, tablic ogłoszeń. Jeśli są takie miejsca, gdzie kosza nie ma, to 
zostanie to uzupełnione. Pan Gorochowicz poprosił o wskazanie tych miejsc.

Odpowiedź na interpelację nr 11/07 Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Andrzej Kranz
Nie ma możliwości  poboru  wody z  hydrantów na  cele  na  budowlane.  W stanie  wyższej 
konieczności, jak jest pożar, można korzystać z wody z hydrantu. Do innych celów hydrant 
nie może być używany.
Pan  Wójt  poinformował,  że  na  pozostałe  interpelacje  zostanie  udzielona  odpowiedź  na 
piśmie.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy

1. Projekt na skwer jest już gotowy, chcemy na ten cel uzyskać środki unijne. Skwerkowi 
zostanie przywrócony dawny, historyczny układ.

2. W sprawie plaży należy spotkać się  z  przedstawicielem zarządcy Bugu,  Pan Wójt 
zainspiruje  spotkanie  w  tej  sprawie.  Pan  Zduniewicz,  Dyrektor  Dacewicz  i  Wójt 
Gorochowicz zostaną zaproszeni na to spotkanie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Agencja  Własności  Rolnej  Skarbu  Państwa  stoi  na  stanowisku,  żeby  sporządzić  plan 
przestrzennego zagospodarowania tego terenu, wydzielić miejsce na oczyszczalnię i od razu 
sporządzić  raport  o  oddziaływaniu  oczyszczalni  na  pozostałą  część  gruntów.  Będziemy 
próbowali rozwiązać tę sprawę, bez używania argumentów, że Agencja jest zobligowana do 
przekazania części gruntu na cele publiczne. Sprawa ta stanowi dla nas duży problem.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Weremijewicza
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy

1. W  najbliższych  dniach  równiarka  dotrze  do  sołtysów.  Prace  będą  wykonywane 
zgodnie ze wskazaniem sołtysów, tam gdzie trzeba dożwirować należy wstrzymać się 
z równaniem.

2. Sprawa zepchnięcia śmieci na składowisku w Osłowie została pozytywnie załatwiona 
w trakcie sesji (na zlecenie Dyrektora Kranza pracuje już tam spychacz).

Odpowiedź na zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Z Ministerstwa Transportu brak jest odpowiedzi w sprawie podziału rezerwy budżetowej na 
drogę Mielnik-Siemiatycze. Jeśli będzie wiadomo co z tym, wtedy zdecydujemy w sprawie 
chodników – czy robić to z własnego budżetu czy powiat da na to pieniądze. Pan Wójt nie 
sądzi jednak aby inwestycje na drogach powiatowych rozpoczęły się wcześniej niż w 2008r.
Odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej
Śmieci z boiska w Adamowie zostaną wywiezione w najbliższy wtorek.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak – Pani radna poinformowała, że odpowiedź 
na swoje zapytanie otrzymała w trakcie przerwy.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Boisko przy Ośrodku Kultury w Wilanowie – ta kwestia zostanie szybko rozwiązana, zostanie 
to zrobione przy okazji ocieplania ścian budynku i kładzenia polbruku na wyjazd samochodu 
pożarniczego. Pan Wójt wyraził nadzieję, że do wakacji boisko zostanie zrobione.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Przystanki  są gestii  samorządu gminnego.  Są one niszczone nie tylko poprzez malowanie 
sprayem, ale także w kampaniach wyborczych. Nikt nie pyta właścicieli tych przystanków o 
pozwolenie  klejenia  plakatów  wyborczych.  Co  roku  staramy  się  je  odnawiać,  w  roku 
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bieżącym też będziemy to robić. Przy tej okazji zmienimy, istniejące jeszcze na niektórych 
przystankach, pokrycie z eternitu na blachę.

Pan Adam Tobota zaproponował,  aby nie  inwestować  w obecne,  blaszane przystanki,  a 
zrobić je z drewna, o czym już mówiono na Komisjach Rady.

Pan Wójt zaproponował,  aby przyjrzeć się przystankom oraz wielu innym sprawom przy 
okazji planowanej sesji objazdowej.

Pan  Wójt  udzielił  wyjaśnień  w  sprawie  interpelacji  nr  8/07  Pana  Adama  Toboty, 
dotyczącej wywieszania flag z okazji świąt narodowych.
Stwierdził,  że  nie  wszystkie  dni  wolne  od  pracy  są  świętami  państwowymi.  Przytoczył 
obowiązujące nadal przepisy, regulujące kwestię świąt państwowych:

✔ ustawę z dnia 26 kwietnia 1950r. o ustanowieniu dnia 1 Maja świętem państwowym, 
✔ dekret z dnia 8 maja 1945r. o ustanowieniu narodowego święta zwycięstwa i wolności 

w dniu 9 maja (przestał to być dzień wolny od pracy, lecz świętem pozostał),
✔ ustawę z dnia 6 kwietnia 1990r. o przywróceniu święta narodowego 3 Maja,
✔ ustawę z dnia 27 lipca 2005r.  o ustanowieniu dnia 31 sierpnia  Dniem Wolności  i 

Solidarności,
✔ ustawę z dnia 15 lutego 1989r. o ustanowieniu Narodowego Święta Niepodległości w 

dniu 11 listopada.
Pan Wójt stwierdził, że dopóki obowiązują w/w akty prawne, święta te należy czcić. Istnieją 
inne dni wolne od pracy, w tym 15 sierpnia, które nie są świętami państwowymi. Do świąt nie 
można podchodzić w sposób wybiórczy, albo świętujemy wszystkie, albo żadnych.

Pan Adam Tobota poprosił u udzielenie mu odpowiedzi na pismie.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Utrzymanie  poboczy  drogi  należy  do  zarządcy  drogi.  W  przypadku  ulicy  Brzeskiej  czy 
Królewskiej   powinien to być Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach.  Z tego,  co Pan 
Gorochowicz  wie,  Zarząd  Dróg  na  sprawy  bieżącego  utrzymania  dróg  w  ogóle  nie  ma 
pieniędzy. Drugą sprawą jest brak, ze strony Zarządu, zainteresowania tym tematem. My z 
kolei, jako gmina, jesteśmy zainteresowani utrzymaniem porządku na naszym terenie, lecz 
dróg powiatowych jest dużo i nie jesteśmy w stanie wszystkiego za nich uporządkować.

Pan Wójt zapewnił,  że zwrócimy się do właścicieli  dróg powiatowych i wojewódzkich o 
zajęcie się tą sprawą oraz wyczyszczeniem rowów w odległości około 100-200 metrów od 
skrzyżowań.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Adam Tobota – Przewodniczący Klubu Radnych „Wspólnota Gminy  
Mielnik”
Wyjaśnił,  że  Towarzystwo  Ziemi  Mielnickiej,  do którego Pan radny skierował  zapytanie, 
redaguje  i  wydaje  kwartalnik  „Ziemia  Mielnicka”.  Panu  radnemu  zapewne  chodziło  o 
biuletyn Klubu Radnych „Wspólnota Gminy Mielnik” i pewnie dotyczyło pierwszego numeru 
i tekstu wprowadzającego. W tekście tym sformułowano ogólny zapis różnych postaw osób 
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pełniących funkcje publiczne i nikogo z radnych, z imienia i nazwiska, nie wymieniano.
Pan  Tobota  stwierdził,  że  w  kwestii  drugiej  zapytania  odpowiedzi  udzielił  na  wspólnym 
posiedzeniu Komisji i nie nie widzi potrzeby powtarzania argumentów.

Do punktu 19.

Pan Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złożenia do końca kwietnia 
br. oświadczeń majątkowych.

Pan Przewodniczący odczytał list skierowany do Pana Wójta i radnych od Pani Świetłany 
Klimaszewskiej  zam. w Czartajewie.  Jest  to prośba o pomoc w sprawie sprowadzenia do 
Polski z Kazachstanu rodziców i brata Pani Świetłany.

(w zał.na str.........prot.)
Pan Przewodniczący  stwierdził,  że  sprawa  ta  powinna  zostać  rozpatrzona  na  posiedzeniu 
Komisji.
W chwili obecnej Rada Gminy nie jest w stanie zająć stanowiska w tej sprawie.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
1. Podziękował za wywiezienie gałęzi w Mętnej.
2. Poinformował  że  położona  przy  chodniku  na  skarpie  krata  nie  została  zasypana, 

ponadto schody zrobiono za szerokie i ze spadkiem.
3. Mostek nie jest zabezpieczony żadnymi barierkami, podobnie jest z mostkiem przy 

leśniczówce (spadek dwumetrowy). Należy ustawić w Adamowie znak z nazwą wsi 
Mętna.

4. We wsi 2 przepusty są niedrożne, jednego brak jest w ogóle.
5. Naprawić drogę do wysypiska i żwirówkę do lasu.
6. Zrobić parking przy szkole, samochody nie maja się gdzie zatrzymywać.
7. Droga  z  Mętnej  do  Adamowa,  przy  zakładach  kredowych,  po  deszczu  jest 

nieprzejezdna, po każdej jeździe trzeba myć samochód.

Pan Tomasz Gorochowicz
Sugestie  dotyczące  dróg wojewódzkich  i  powiatowych  zostaną  przekazane dla właścicieli 
tych dróg. Jeśli chodzi o znak, to oznakowanie jest prawidłowe (Pan Gorochowicz rozmawiał 
o tym z dyrektorem Zarządu Dróg). Na tego typu znakach zawsze umieszcza się miejscowość 
docelową,  nie wymienia się zaś pośrednich miejscowości. 
Droga do wysypiska i ulicy Wysockiej – jeśli równiarka nie pomoże, zbadamy co należy tam 
zrobić.
Droga  przy  zakładach  kredowych  jest  drogą  powiatową,  ta  uciążliwość  dotyczy 
wszystkich,którzy jeżdżą nią jeżdżą.

Pan Jan Weremijewicz
1. Zwrócił  uwagę  na  nieobecność  sołtysów  na  sesji  (niektórzy  wyszli  przed  końcem 

posiedzenia).  Zaproponował,  aby lista  wypłat  diet  trafiała  do kasy po zakończeniu 
posiedzenia.

2. Na dzisiejszą sesję miał być przedstawiony program naprawczy GS, skoro nie trafił do 
Rady, to należy uznać temat zwolnienia GS z podatku za zakończony.

3. Pan radny poinformował o wybudowaniu w Adamowie wiaty bez zezwolenia i nie 
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płaceniu podatku z te wiatę.

Pan Wójt Gminy
W kwestii czy diety mają być wypłacane po zakończeniu posiedzenia decyduje Rada Gminy i 
niektóre rady przyjmują takie rozwiązanie.
Jeśli chodzi o GS, to termin był zbyt krótki na przygotowanie programu naprawczego. Pan 
Wójt rozmawiał z Przewodniczącym Rady Nadzorczej GS i z jego strony padło zapewnienie, 
że taki program zostanie przedstawiony Radzie Gminy na następne jej posiedzenie.
Sprawa wiaty zostanie sprawdzona i wyjaśniona.

Pan Mikołaj Strapko – sołtys wsi Radziwiłłówka
Poinformował o zamulonym przepuście na drodze Radziwiłłówka-Augystynka oraz o innych 
zamulonych przepustach na drogach powiatowych.

Pani  Olga  Pogrebniak –  sprawa  ta  była  już  zgłaszana  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg, 
rozpoczęto pewne prace przy tych przepustach, ale ich zaniechano.

Pan Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary
Zwrócił się o podjęcie działań mających na celu zmuszenie rodziny Jóźwiaków do rozbiórki 
domu  (jest  opuszczony,  w  bardzo  złym  stanie).  Pan  sołtys  zgłosił  również  potrzebę 
podczyszczenia drzew (wiązów koło Lewkowicza) z suchych gałęzi i rozebranie szaletu przy 
szkole, bo stanowi zagrożenie.

Pan Wójt Gminy
Budynek  po  Jóźwiakach  stanowi  problem,  ponieważ  jest  wielu  spadkobierców  i  nie  ma 
sposobu aby się z nimi porozumieć. Bez zgody właścicieli nie można nic zrobić.
Jeśli  chodzi o szalet, to po świętach zostanie on rozebrany w ramach ćwiczeń strażackich 
młodzieży. Dół zostanie uprzątnięty przez Zakład Komunalny.

Pan Wiesław Piotrowski
Zwrócił sie z zapytaniem kiedy zostanie podłączona woda do budynku szkoły i czy na placu 
szkolnym nie można byłoby postawić małego, gospodarczego budynku.

Pan Tomasz Gorochowicz
Woda w roku bieżącym zostanie podłączona do świetlicy. Jeśli chodzi o budowę, to Pan Wójt 
stwierdził, że nie ma sensu w Mętnej czegokolwiek budować, ponieważ budynek szkoły jest 
duży i niewykorzystany.

Pan Mikołaj Strapko wnioskował o oznakowanie drogi z Radziwiłłówki do Grabarki.

Pan  Tomasz  Gorochowicz wyjaśnił,  że  powiat  nie  oznakuje  tej  drogi  do  czasu  jej 
ukończenia. W innym przypadku będzie to wprowadzanie użytkowników drogi w błąd.

Pan Jan Saciuk
Zwrócił się z zapytaniem do Pana Toboty,  na jakich materiałach sfabrykował kłamstwa w 
biuletynie.  Dlaczego  Pan  Tobota  tak  postępuje,  a  nie  informuje  o  innych  sprawach 
mieszkańców gminy.
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Pan Michał Gnat -sołtys wsi Pawłowicze
Poprosił, aby czasie wysyłania równiarki zbadać w każdej wsi drogi przed równaniem ich i 
zadecydować,  które  należy  dożwirować.  Należy  również  załatwić  dobrego  fachowca  do 
równania dróg.

Pan Tomasz Gorochowicz
Wyjaśnił,  że  nie  jest  w  stanie  objechać  wszystkich  dróg  w  gminie.  Do  tej  pory  było 
praktykowane, że sołtysi w sprawie równiarki mieli wolną rękę i to oni decydowali o tym, 
którą drogę można porównać, bez jej dożwirowania. Nie ma możliwości połączenia równania 
dróg  z  jednoczesnym  ich  dożwirowaniem.  To  jest  kwestia  określenia  ilości  żwiru, 
zamówienia  go,  dowiezienia,  a  równiarka  w danej  wsi  będzie  tylko  dzień  lub  dwa.  Jeśli 
chodzi o operatora, to należy na bieżąco informować, że operator nie sprawdza się.

Pan Kazimierz Tobota
Czy coś się dzieje w sprawie gminnej żwirowni – żwir znajdujący się w naszych zasobach 
mógłby być wykorzystywany na nasze potrzeby?

Pan Tomasz Gorochowicz
Jest  spore zainteresowanie prywatnych przedsiębiorców tym tematem.  Jest  rozporządzenie 
Wojewody Podlaskiego z 2005r. w sprawie zasad gospodarowania na obszarze chronionego 
krajobrazu  „Doliny  Bugu”.  Prawie  cała  nasza  gminy  leży  w tym  obszarze.  W jednym  z 
punktów tego  rozporządzenia  jest  zapis  mówiący,  że  na  chronionym  terenie  zabrania  się 
gospodarczego wykorzystywania skał, minerałów, w tym torfu. Jest również zapis mówiący o 
tym, że nie dotyczy to złóż kruszywa udokumentowanych przed 2004r. Z tych dwóch zapisów 
wynika,  że na terenie naszej gminy uzyskanie koncesji  na wydobywanie kruszywa będzie 
raczej niemożliwe. Mamy tylko dwa udokumentowane złoża żwiru – pod Osłowem i pod 
Wajkowem. 

Pan Kazimierz Zalewski
Zwrócił się o zrobienie zjazdu do łąk z nowej drogi, bo stoi tam woda (pierwszy zjazd przy 
Ratyńskim z lewej strony).

Pan Marek Patkowski
Zwrócił  się  z  zapytaniem  do  Pana  Toboty,  dlaczego  w  swojej  gazecie  napisał,  że  Pan 
Patkowski  głosował  przeciw  koncertom  w  Tokarach.  Jest  to  nieprawdą,  ponieważ  takie 
głosowanie nie miało miejsca.

Pan Adama Tobota
Towarzystwo  Ziemi  Mielnickiej  przedstawiło  swoją  ofertę  wraz  z  wnioskiem  o 
dofinansowanie  do  Pana  Wójta  i  tam  było  opisane,  jakie  koncerty  i  gdzie  zamierza 
organizować. Rozmowa na ten temat była również na Komisji. Nawet gdyby tak nie było, to 
zdaniem  Pana  Toboty,  głosując  nad  jakąś  sprawą,  trzeba  wiedzieć  przeciwko  czemu  się 
głosuje lub co popiera. Trudno Panu Tobocie jest teraz odpowiadać, że Pan radny nie wiedział 
przeciwko czemu głosuje.
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Pan Wójt Gminy
Zacytował zapis z biuletynu Klubu Radnych:  „nie znalazła poparcia inicjatywa organizacji  
koncertów w Wilanowie,  Tokarach,  Moszczonie  Królewskiej,  Pawłowiczach i  Niemirowie.  
Wójt nie da na koncerty ani złotówki. Jak stwierdził na jednej z Komisji, że np. w Tokarach  
nie  ma  sensu  robić  koncertów,  bo  i  tak  nikt  nie  przyjdzie.  Jako  radny  Gminy  Mielnik  
przepraszam mieszkańców Tokar, bo mogli się poczuć słowami Wójta urażeni”.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  Pan  Tobota  uzurpuje  sobie  władzę  dużo  większą,  niż  posiada. 
Stwierdził, że nigdy nie obraził mieszkańców Tokar, w których mieszka od urodzenia. Nie 
powiedział  też,  że  nie  da na koncerty ani  złotówki.  Powiedział  natomiast,  że  organizacja 
imprez robionych przez Pana Tobotę, jest złą organizacją, ponieważ Pan Tobota nie potrafi 
tego dobrze zrobić pod względem finansowym. Zapewne Pan radny poczuł się tym bardzo 
dotknięty. W swoich tekstach siebie wybiela,  natomiast innych obwinia o straty.  Pomówił 
Wójta o sprzeniewierzenie 300 tys.złotych. 
Zwroty i porównania użyte w tekście mają jedynie na celu zniesławienie pomówienie. Teksty 
Pana Toboty Pan Wójt nazwał wypocinami, pisanymi nie po polsku. Stwierdził, że Pan radny 
wbrew  swoim  wcześniejszym  deklaracjom,  że  będzie  pracować  dla  dobra  gminy,  jej 
mieszkańców, dzieli ich i jątrzy. Zaapelował do radnych z Klubu, którzy firmują teksty pisane 
przez Pana Tobotę, o zastanowienie i rozwagę. Zapewnił Pana Tobotę, że nie uda mu się 
zepsuć dobrego imienia Wójta i jego rodziny.
Pan Wójt złożył życzenia świąteczne. Życzył aby Święta Wielkanocy przyniosły wszystkim 
odnowienie duszy, ciała,myśli.  Życzył  nie waśni i  sporów, ale dobrego działania na rzecz 
gminy i jej mieszkańców.

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że trudno jest mu polemizować z argumentami emocjonalnymi, bo w większości 
takie  usłyszał. Podziękował za życzenia świąteczne, radnym i Panu Wójtowi także przekazał 
życzenia.
Stwierdził, że różni się trochę z Panem Wójtem w sposobie widzenia roli radnego i w tym, że 
budowanie  czegoś  dla  dobra  gminy  i  wspólnoty,  nie  zawsze  jest  równoznaczne  z 
potakiwaniem i zgadzaniem się każdej kwestii. Każdy radny, zanim podniesie rękę, musi się 
zastanowić za czym i w jaki sposób decyduje. Jeśli to co napisał rzeczywiście kogoś uraziło, 
to przeprasza i  postara się,  aby w przyszłości  pióro było  bardziej  delikatne.  Informacja z 
posiedzeń Rady jest potrzebna wszystkim mieszkańcom i taką rolę Pan Tobota upatruje dla 
siebie, jako radnego. 
Życzył sobie i wszystkim aby to, co Pan Wójt powiedział, było w zgodzie z tym, co robi.

Pan Przewodniczący zwrócił się do sołtysów o aktywny udział w sesji wyjazdowej Rady, 
która odbędzie się w następnym kwartale br. Liczne wystąpienia sołtysów w dniu dzisiejszym 
pokazały, że sołtysi maja wiele problemów w swoich wsiach.
Pan Przewodniczący złożył  wszystkim obecnym na sesji  życzenia  zdrowych i  pogodnych 
Świąt.
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Do punktu 19.

Wobec wyczerpania porządku obrad V sesji  Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                            Stefan Troc
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